
Gävle Bridgeklubb  Protokoll 

    20140602 

Styrelsemöte  

Närvarande:  Stig Jansson ordförande 

  Ingegerd Eriksson 

  Inez Lagerström 

  Richard Olofsson 

  Elisabeth Ullström 

  Gunnar Lind 

Kent Maltein (adjungerad under diskussionerna om spelprogram 

och Don Peppino) 

§1 Mötets öppnande 

 Stig hälsade alla välkomna och öppnade mötet 

§2 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes 

§3 Spelprogram 

Det som beslutades vid föregående möte står kvar (se tidigare protokoll). Vad 

gäller sanktioner är det sökt för Don Peppino, silvertävlingar och guldtävlingen i 

januari. Beträffande kval och finaler i distriktstävlingarna väntar vi på distriktet. 

Vi ska också kontrollera med Sandviken och deras Sandvikenliga innan vi 

bestämmer datum för silvertävlingarna så att de inte sammanfaller. 

Söndagsspelet kommer att komma igång i mitten av oktober. Diskussioner om 

vi ska ha en annan form än vanliga partävlingar pågår. En enkät om tidpunkt 

kommer i september.  

Distriktet kommer att anordna ett 70-årsjubileum i våra lokaler den 6 

december.  

§4 Pon Peppino 

 Vi beslutade följande om Don Peppino 



- Vi fortsätter med en division 4 även om det endast blir 4 lag 

- Med nuvarande 27 lag blir fördelningen  

8 lag i div. 1 

8 lag i div. 2 

7 lag i div. 3 

4 lag i div. 4 (vi föreslår dubbelmöten där alla matcher räknas) 

- Vi ska höra med de lag som hoppat av om delar av lagen kanske vill bilda ett 

nytt lag. Ingegerd hör med Rockies, Gunnar hör med Belladonna och Kent 

hör med Kula. 

- För de som kommer på första och andra plats i div 4 är det frivilligt att flytta 

upp till div 3 och det blir då avhängigt det beslutet om något lag flyttas ned 

från div 3. 

§5 Anjas anställning 

 Fr o m den 2 juni kommer Anjas anställning att vara på 75%. 

§6 Lokalfrågor 

En städdag kommer att ordnas den 15 november kl 12. Klubben bjuder då på 

spel och lättare förtäring efter städningen. 

§7 Rapporter  

Elisabeth har skrivit ett förslag till riktlinjer rörande uthyrning av lokalerna. 

Mötet godkände förslaget som kommer att bifogas det uppsatta protokollet 

§8 Övriga frågor 

Stefan kommer under hösten att anordna en utbildning för de som är 

intresserade av att ställa upp som tävlingsledare  

§9 Nästa möte  

 Nästa möte blir den 2 september kl 17:00  

§10 Avslutande av mötet 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

Vid Protokollet  Justeras 

 

Ingegerd Eriksson  Stig Jansson 

   


